
Ops$llingsgrundlag $l bestyrelsen for Alterna$vet Halsnæs 2022  

For Mariane Lunden Jacobsen 
E"er godt 6 år som medlem af Alterna3vet s3ller jeg mig 3l rådighed for at fortsæ9e som 
bestyrelsesmedlem i lokalforeningen Alterna3vet Halsnæs.  

Jeg fly9ede 3l Hundested for 20 år siden med mand og 2 mindre børn pga. min mands 
arbejde dengang i Frederiksværk – og vi elsker vores liv heroppe.  

Børnene er fløjet – og manden arbejder nu i Roskilde. 

Jeg har været folkeskolelærer på 2 af kommunens skoler fra 2000 – 2007 – og dere"er 
3lbage 3l min læst, som laborant i Hundested, i Hillerød på Novo og nu igen i Hundested. 

Jeg vil s3lle op med et ønske om at fortsæ9e arbejdet for poli3sk indflydelse såvel lokalt 
som na3onalt. Det er vig3gt, at vi er synlige og ”3l stede” lokalt, i håb om at påvirke 

kommunale beslutninger i en grøn og bæredyg3g retning, med et fokus på biodiversitet ikke kun på land, 
men også i vand, som vi jo bestemt også har masser af.  

Som bestyrelsesmedlem vil jeg arbejde for at Alterna3vet ikke bare findes i Halsnæs, men også gerne 
vokser.  

                                   


